
  

  

Referat af Generalforsamling  

27. maj 2015 

Afholdt på Bæktoften 27.  

  

  

Fremmødte til generalforsamlingen var følgende:   

Nr. 27  Preben (fm)  

Nr. 42  Siggi  

Nr. 25  Inge 

Nr. 48  Bjarne  

Nr. 13 Kristian  

  

  

Formanden bød velkommen og gik videre til pkt. 1. på dagsordenen, valg af dirigent.  

Preben blev enstemmigt valgt som dirigent.  

Preben konstaterede at generalforsamling var lovlig indkaldt og gik straks videre til pkt. 2.  

  

Pkt. 2  

Bestyrelsens årsberetning.  

Preben fortalte at der i årets løb ikke havde været nævneværdig aktivitet på bestyrelse1sniveau.  

Der vil blive indhentet tilbud på etablering af dræn ved vendepladsen (ved nr. 1 & 3) .  

Vi vil kontakte kommunen vedr. overkørsler på stamvejen de skal vedligeholdes. 

Bestyrelsen har fået tilsendt et brev fra Søren Krog vedr. vendepladsen (ved nr. 1 & 3), 

der bliver sendt et brev rundt til alle grundejere snarest. 

Beretningen som sådan gav ikke anledning til debat.   

Efter en kort, men ordentlig, debat blev beretningen godkendt.  

  

Pkt. 3  

Fremlæggelse af regnskab  

Bjarne fremlagde regnskabet med blank påtegnelse.  

Der var ingen bemærkninger, nok grundet Bjarnes grundige gennemgang   Regnskabet 

blev godkendt.  

  

 Pkt. 4  

Fastlæggelse af budget  

Bjarne fremlagde et forslag til budget.  

På niveau med sidste års regnskab. 

Snerydning forventes ikke at stige.  

Der er ikke lagt op til kontingentstigning. Budgettet 

blev godkendt.  

  

  

Pkt. 5  

Valg af bestyrelse  

Morten og Torsten var på valg.   

Torsten var villig til genvalg, og blev genvalt til bestyrelsen.  

Kristian i nr. 13 blev valgt til bestyrelsen. 



  

  

Pkt. 6  

Valg af suppleanter  

Der blev kun valgt 1 suppleant og besluttet at ved behov kan bestyrelsen supplere. Bendt 

blev valgt som suppleant.  

  

Pkt. 7  

Valg af revisorer.  

Her var der genvalg til Annette og David (nr. 28).  

  

Pkt. 8  

Indkomne forslag  

Der blev igen i år gjort opmærksom på at haveaffald smidt langs stierne ikke er i orden. 

HUSK DET NU!!!!!!!! 

  

Pkt. 9  

Eventuelt  

Der have igen i år været flere indbrud i området og bestyrelsen vil prøve at komme med forslag til 

forebyggelse af dette problem. 

 

Referat og regnskab bliver lagt op på hjemmesiden.  

  

Herefter erklærede Preben generalforsamlingen for afsluttet.  

  

  

Referent  

  

Siggi  

  

  

  

  

  


